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Protokół nr 08-06/2015 

 z posiedzenia Komisji Edukacji  z dnia 20 maja 2015 r. 
w Pozytywnej Szkole Podstawowej w Gdańsku, przy ul. Azaliowej 18 

o godz. 16:00 
 
 
Komisja obradowała w 5-osobowym składzie, według listy obecności, stanowiącej 
załącznik nr 1 do protokołu. 
 
Lista pozostałych osób uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do 
protokołu. 
 

Posiedzenie otworzyła Przewodnicząca Komisji Radna Żaneta Geryk 
 
Przewodnicząca stwierdziła kworum oraz powitała zebranych.  
 
Następnie Przedstawiciele Pozytywnej Szkoły Podstawowej oprowadzili radnych 
 i pozostałych gości po obiekcie, prezentując m.in. sale lekcyjne, świetlicę oraz 
salę gimnastyczną.  
 
Po powrocie na salę obrad, Przewodnicząca Komisji przedstawiła następujący 
porządek posiedzenia:   
 
1. Funkcjonowanie i rozwój szkolnictwa podstawowego na przykładzie 

Pozytywnej Szkoły Podstawowej 
 

2. Opiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 244 

 
3. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 

2015/2016 planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w 
szkołach podstawowych, szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych 
przez gminę Miasta Gdańska- druk nr 241 

 
4. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 

2015/2016 granic obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych i 
gimnazjów prowadzonych na terenie miasta Gdańska - druk nr 242 

 
5. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 

Uzupełniającego Nr 3 z Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich przy Al. 
Legionów 7 w Gdańsku- druk nr 250 

 
6. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum 

Uzupełniającego Nr 3 przy Al. Legionów 7 w Gdańsku – druk nr 251 
 
7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 

Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 12 z Zespołu Szkół Samochodowych przy 
ul. Elbląskiej 54/64 w Gdańsku – druk nr 252 
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8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum 

Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 12 przy ul. Elbląskiej 54/64 w Gdańsku – 
druk nr 253 

 
9.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 

Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 4 z Zespołu Szkół Łączności przy ul. 
Podwale Staromiejskie 51/52 w Gdańsku – druk nr 254 

 
10.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum 

Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 4 przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 w 
Gdańsku – druk nr 255 

 
11.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia XVIII Liceum 

Profilowanego z Zespołu Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących 
,,CONRADINUM" przy ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku – druk nr 256 

 
12.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji XVIII Liceum 

Profilowanego przy ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku – druk nr 257 
 

13.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej dla Dorosłych Nr 2 z Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku  -  
druk nr 258 

 
14.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej dla Dorosłych Nr 2 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku 
– druk nr 259 

 
15.   Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 

Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 9 z Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9 przy 
ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku – druk nr 260 

 
16.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum 

Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 9 przy ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku – 
druk nr 261 

 
17.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia IX Liceum 

Profilowanego z Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9 przy ul. Dąbrowszczaków 
35 w Gdańsku– druk nr 262 

 
18.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji IX Liceum 

Profilowanego przy ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku – druk nr 263 
 

19.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 5 z Państwowych Szkół Budownictwa przy 
Al. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku – druk nr 264 
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20.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 5 przy Al. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku – 
druk nr 265 

 
21.   Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 

Uzupełniającego Nr 5 z Państwowych Szkół Budownictwa przy Al. 
Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku – druk nr 266 

 
22.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum 

Uzupełniającego Nr 5 przy Al. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku – druk nr 267 
 

23.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia XIV Liceum 
Profilowanego z Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 2 przy 
ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku – druk nr 268 

 
24.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji XIV Liceum 

Profilowanego przy ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku – druk nr 269 
 
25. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły 

Zawodowej dla Dorosłych Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku 
– druk nr 270 

 
26.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji I Uzupełniającego 

Liceum Ogólnokształcącego dla Dorosłych przy Al. Gen Józefa Hallera 16/18 
w Gdańsku– druk nr 271 

 
27. Ruch kadrowy w oświacie  
 
28. Rekrutacja do przedszkoli 
 
29. Doskonalenie i dokształcanie nauczycieli 
 
30. Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja. 
 
Porządek przyjęto jednogłośnie 5 głosami „za”.  
 
Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
 
 
     PUNKT 1 
Funkcjonowanie i rozwój szkolnictwa podstawowego na przykładzie Pozytywnej 
Szkoły Podstawowej 
 
Pani Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Mieliśmy przed chwilą okazję zapoznać się bliżej z działalnością placówki, czy są 
może jeszcze jakieś pytania państwa radnych do pana dyrektora?  
 
Pan Wojciech Błaszkowski – członek komisji   
Ile dzieci na dzień dzisiejszy uczęszcza do szkoły?  
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Sebastian Krawczyk – dyrektor szkoły  
Na dzień dzisiejszy mamy 722 uczniów, łącznie z zerówkami.  
  
Pan Wojciech Błaszkowski – członek komisji 
A ile pierwotnie zakładano?  
 
Pan Arkadiusz Gawrych – Prezes Fundacji Pozytywne Inicjatywy 
Projekt w klasach lekcyjnych zakładał 625 uczniów na jednej zmianie, ale do tego 
dochodzą obiekty sportowe, w przyszłości szkoła docelowo będzie musiała być po 
części kilkuzmianowa.   
 
Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor zarządzający 
szkoły 
System jest taki, że musimy przyjąć dzieci, które mieszkają na terenie obwodu. 
Dyrektorzy dobrych szkół mają z tym problem, ponieważ nie ma możliwości 
zweryfikowania prawnego czy oświadczenie rodzica, który staje przed dyrektorem 
szkoły jest prawdziwe. Myśmy już w tym roku kilkukrotnie stanęliśmy w sytuacji, że 
rodzice żeby uzyskać miejsce dla dziecka podawali nieprawdę twierdząc, że oni tu 
mieszkają, wynajmują mieszkanie. Ponieważ prawo nie przewiduje meldunku 
szkoła nie ma narzędzia prawnego żeby dociekać prawdy w sytuacji kiedy rodzic 
podaje nieprawdę. My z tym problemem zaczynamy się zmagać, tzn. przychodzą 
rodzice dowiadywać się czy jest wolne miejsce, okazuje się, że tego miejsca nie 
ma i wtedy przychodzą drugi raz z nowym miejscem zamieszkania  i my nie mamy 
jak tego sprawdzić. To jest problem, który dotyczy wielu dobrych szkół.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Przy rekrutacji do przedszkoli rozwiązaliśmy ten problem w ten sposób, że rodzice 
muszą podawać pierwszą stronę PITu za poprzedni rok, gdzie jest podany adres.  
 
Pan Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor 
zarządzający szkoły 
Co do ilości oddziałów to mamy 32 oddziały, 62 nauczycieli. Chciałem tutaj 
sprostować bo krążą tu nieprawdziwe informacje: od dnia 1 września z tego grona, 
które zostało zatrudnione liczba nauczycieli wzrosła o 14 osób. Wynikało to głównie 
z tego, że w znaczącym większym stopniu należało zorganizować opiekę 
świetlicową. W naszej szkole 520 uczniów korzysta regularnie ze świetlicy. Wszyscy 
nauczyciele, którzy są u nas zatrudnieni, mają umowę o pracę na 6 lat na czas 
trwania naszej umowy z miastem. Nauczyciele pracują 40 godzin tygodniowo w 
miejscu pracy, w tym 25 godzin zajęć dydaktycznych t.zw. „przy tablicy”, do tego 
3 godziny innych zajęć dodatkowych, godzinę na konsultację, pozostałe są na 
przygotowanie, zebrania, szkolenia i wszelkie inne zajęcia nauczycielskie. Chcemy 
by nauczyciel miał poczucie poważnego potraktowania miejsca pracy. 
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk 
Czy ten czas pracy nauczyciela jest jakoś kontrolowany? 
 
Pan Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor 
zarządzający szkoły 
Czas jest kontrolowany, każdy jest indywidualnie prowadzony i monitorowany przez 
panią dyrektor ds. pedagogicznych. Nauczyciel zgłasza pani dyrektor jak ten czas 
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pożytkuje, poza tym nauczyciele mają karty elektroniczne dzięki, którym znamy 
godzinę przyjścia i wyjścia z pracy.  
 
Pani Bożena Brauer – Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Pracowników 
Oświaty i Wychowania NSZZ Solidarność 
Jak są ustalane pensje? 
 
Pan Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor 
zarządzający szkoły 
Są ustalane indywidualnie, trzymamy się założeń, które są w innych szkołach ale 
mamy też możliwość dodatkowego premiowania za wkład i zaangażowanie w pracę. 
Oczywiście inaczej opłacamy nauczycieli z wieloletnim doświadczeniem i wieloma 
kwalifikacjami, a inaczej początkującego z jednym kierunkiem studiów. Nasza 
filozofia opiera się na tym, że dzieci mają być nauczone myślenia kreatywnego, 
działania i sięgania po wiedzę. Chcę państwu opowiedzieć jedną historię, która jest 
dla mnie potwierdzeniem tego co tutaj robimy, atmosfery, którą tworzymy i 
naszego  podejścia. Do naszej szkoły trafił chłopiec do klasy trzeciej z zespołem 
Aspergera. Kiedy 1 września było zebranie rodziców zostaliśmy z panem 
dyrektorem Krawczykiem na nie wezwani. Rodzice krzyczeli na nas jakim prawem 
bez ich zgody stworzyliśmy klasę integracyjną, wytłumaczyliśmy im, że to nie jest 
klasa integracyjna, ten chłopiec będzie w tej klasie z nauczycielem 
wspomagającym. Atmosfera się wyciszyła, ale proszę sobie wyobrazić co czuła 
matka tego chłopca kiedy nad jej głowa odbywała się taka awantura. Ta matka w 
czasie naszej rozmowy powiedziała, że ona liczy, że to będzie szkoła, że dziecko 
przynajmmniej się zintegruje z klasą bo we wszystkich wcześniejszych klasach był z 
tym problem. W grudniu kiedy rozmawiałem z tą panią powiedziała mi, że jest 
zadowolona z tego że chłopiec jest rzeczywiście częścią klasy. Nauczyciel 
wspomagający to jest osoba z dużą empatią, jest niepełnosprawny przez co ma 
pewną wrażliwość. W marcu nasza szkoła brała udział w konkursie Omnibus, 
wychowawca klasy zdecydował, że w grupie 3-osobowej weźmie udział ten chłopiec 
z Zespołem Aspargera. Przy zapisywaniu go do konkursu organizatorzy zrobili 
problem bo twierdzili, że będzie przeszkadzał ale nasi nauczyciele zadali pytanie, 
czy regulamin konkursu zabrania uczestnictwa dzieciom z zespołem Aspargera. 
Takiego zapisu oczywiście nie było i ten nasz 3-osobowy zespół wygrał konkurs. Ten 
chłopiec przyjechał jako ten, który przyniósł chlubę szkole. Jego obraz drogi od 
chłopca, który był odrzucony od lokalnej społeczności do chłopca, który stał się 
chlubą szkoły pokazuje filozofię i o to, co  nam chodzi w pracy i z nauczycielem, i z 
uczniem. Jeżeli ktoś mnie pyta czy warto się zmagać z różnego rodzaju atakami, 
trudnościami,  to moja odpowiedź jest w tej historii.  
 
Pani Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
A czy dużo nauczycieli chciałoby tu pracować? 
 
Pan Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor 
zarządzający szkoły 
Bardzo dużo, myśmy wybrali tych nauczycieli, których tutaj mieliśmy z 600 ofert, 
od 1 września jeszcze doszło do tego ok. 100 zgłoszeń. Proces rekrutacyjny, który 
przeprowadziliśmy był 3-etapowy. Pierwszy to jest analiza dokumentów, drugi do 
była pierwsza rozmowa i trzeci – druga rozmowa.  
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Pani Anna Wirska – członek komisji  
Czy nauczyciele mają szansę na awans zawodowy? 
 
Pan Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor 
zarządzający szkoły 
Tak, oczywiście. Cały czas dokonujemy ocen i analizy. W zeszłym miesiącu 
przeprowadziliśmy taką ankietę wśród rodziców na temat oceny pracy nauczycieli. 
To były 4 pytania: jak oceniają kulturę osobistą nauczyciela, stopień komunikacji w 
relacji nauczyciel-rodzic, jak pani ocenia zaangażowanie nauczyciela i jego pracę z 
uczniem, przygotowanie merytoryczne. Skala była od 1 do 10. Średnia ocen to jest 
ponad 8. To jest dla nas bardzo dobry sygnał bo oznacza to, że ci nauczyciele, 
którzy weszli rozumieją swoją misję.   
 
Pani Bożena Brauer – Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Pracowników 
Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność” 
Na poprzednim spotkaniu komisji rozmawialiśmy o funduszu socjalnym, on wtedy 
jeszcze nie istniał w szkole, jak to teraz wygląda?  
 
Pan Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor 
zarządzający szkoły 
Na dzień dzisiejszy my takiego funduszu w szkole nie mamy. My to wsparcie 
socjalne realizujemy w inny sposób dla naszych pracowników. 
 
Pani Halina Mężyk – ZNP Gdańsk 
Czy macie państwo możliwość zwolnienia złego nauczyciela? 
 
Pan Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor 
zarządzający szkoły 
Oczywiście, zgodnie z kodeksem pracy. Od 1 września dwóch nauczycieli się 
zwolniło. Jeden to był pan, który był śpiewakiem operowym z zawodu i zatrudnił 
się u nas jako nauczyciel muzyki. Po 1 września otrzymał kontrakt operowy, 
którego nie mógł połączyć ze szkołą. Druga to była pani, która po miesiącu pracy 
przeszła na chorobowe i potem sama złożyła wypowiedzenie.  
 
Pani Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Dziękuję za wyczerpujące odpowiedzi. Więcej pytań nie ma.  
 
Pan Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor 
zarządzający szkoły 
Jeśli państwo jesteście zainteresowani projektem, serdecznie państwa zapraszamy, 
chętnie opowiadamy i pokazujemy to co tutaj mamy. Oprócz działalności 
edukacyjnej udało nam się wypracować, że szkoła stała się centrum lokalnej 
społeczności. Na jej terenie działa Uniwersytet III Wieku, wspieramy organizacje 
pozarządowe, stworzyliśmy na terenie szkoły tzw. biuro otwarte – pomieszczenie 
gdzie jest komputer, biurko do dyspozycji organizacji pozarządowych. Działa u nas 
jedna organizacja „Stowarzyszenie Dzielnicy Kokoszki”, która prowadzi różne akcje 
promocyjne tej dzielnicy. Działają u nas także harcerze. Mamy również bibliotekę 
szkolną, która jest biblioteką publiczną, jest bardzo dobrze wyposażona.  
 
Pan Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji  
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Dlaczego wybór na patrona padł na Arkadiusza Rybickiego? 
 
Pan Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor 
zarządzający szkoły 
Filozofia naszej szkoły jest taka, że będziemy mądrze zagospodarowywać te ideały 
zapoczątkowane w 80 roku, taki model chcielibyśmy mieć absolwenta – z jednej 
strony uczenie kreatywności, myślenia w nowych sytuacjach, które przynoszą nowe 
technologie, a z drugiej strony uczenie wrażliwości społecznej poprzez edukację 
globalną i naszą współpracę. Arkadiusz Rybicki był jedną z osób, który pisał te 
postulaty. Był człowiekiem stąd, był człowiekiem, który jest żywy w pamięci, był 
świadkiem walki o wolność.  
 
Pan Piotr Gierszewski – członek komisji  
Życiorys Arama Rybickiego znamy i nikt tego nie podważa, natomiast szkoda, że 
padło to w trakcie otwarcia i zostało w jakiś sposób wam narzucone. Gdyby to była 
inna formuła, taka bardziej demokratyczna, to byłbym z tego bardziej dumny, że 
Arama w końcu ktoś dostrzegł.  
 
Pan Wojciech Błaszkowski – członek komisji  
A jakimi problemami się panowie spotkali, których się nie spodziewali wcześniej?  
 
Pan Arkadiusz Gawrych – Prezes Fundacji Pozytywne Inicjatywy 
Tak naprawdę o wszystkim będzie można powiedzieć na koniec roku szkolnego czyli 
koniec sierpnia, początek września. Teraz staramy się wszystko rozwiązywać 
wspólnie z Urzędem Miasta. Widzimy, że jest partnerstwo w tej współpracy.  
 
Pan Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor 
zarządzający szkoły 
Środowisko ma bardzo duże oczekiwania, czasami rodzice nasyłają na nas różne 
nieuzasadnione kontrole np. z Sanepidu. Ci rodzice, którzy przeszli z innych szkół 
bardziej doceniają warunki w szkole, natomiast rodzice, których dzieci zaczynają 
edukację  są bardziej wymagający.  
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk 
Jak szkoła będzie latem funkcjonować? 
 
Pan Piotr Szeląg – członek zarządu Pozytywne Inicjatywy, dyrektor 
zarządzający szkoły 
Mamy „akcję lato”, już mamy zapisane 182 dzieci.  
 
Pani Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
W związku z tą akcją mam prośbę, aby tym razem oferta znalazła się w kalendarzu 
letnich imprez miasta. Dziękuję panom za wszystkie wyjaśnienia. Nie ma więcej 
głosów w dyskusji, proponuję przejść do kolejnego punktu posiedzenia.  
 
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia 
budżetu Miasta Gdańska na 2015 rok – druk nr 244 
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Druk nr 244 stanowi załącznik nr 4 do protokołu.  
 
Pani Maria Wojnarowska - Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w 
Wydziale Budżetu Miasta i Podatków zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – 3 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się – pozytywnie zaopiniowała 
projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 09-07/42/42/2015 – załącznik nr 5 do protokołu.   
 
 
      PUNKT 3 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2015/2016 
planu sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach 
podstawowych, szkół podstawowych i gimnazjów prowadzonych przez Gminę 
Miasta Gdańska - druk nr 241 
 
Druk nr 241 – stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
 
Pan Piotr Gierszewski – członek komisji  
Czy wpłynęły jakieś wnioski od dyrektorów szkół? Jeżeli tak, to jakie? 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
System jest taki, że szkoła musi z dyrektorami obocznych szkół uzgodnić. W 
momencie kiedy to do nas trafia nie ma żadnego konfliktu bo to jest uzgodnione 
między szkołami.  
 
Pani Bożena Brauer – Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Pracowników 
Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność” 
Gimnazjum nr 9, czy całe przeszło do „ósemki”? 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Tak.  
 
Nie było więcej pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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OPINIA  Nr 10-08/43/43/2015 – załącznik nr 7 do protokołu.   
 
 
     PUNKT 4 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie ustalenia na rok szkolny 2015/2016 
granic obwodów szkolnych publicznych szkół podstawowych i gimnazjów 
prowadzonych na terenie miasta Gdańska - druk nr 242 
 
Druk nr 242 stanowi załącznik nr 8 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 10-08/44/44/2015 – załącznik nr 9 do protokołu.   
 
 
     PUNKT 5 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 
Uzupełniającego Nr 3 z Zespołu Szkół Gastronomiczno-Hotelarskich przy  
Al. Legionów 7 w Gdańsku - druk nr 250 
 
Druk nr 250 stanowi załącznik nr 10 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 10-08/45/45/2015 – załącznik nr 11 do protokołu.   
 
 
     PUNKT 6 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego 
Nr 3 przy Al. Legionów 7 w Gdańsku – druk nr 251 
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Druk nr 251 stanowi załącznik nr 12 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 10-08/46/46/2015 – załącznik nr 13 do protokołu.   
 
 
     PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 12 z Zespołu Szkół Samochodowych przy ul. 
Elbląskiej 54/64 w Gdańsku – druk nr 252 

 
Druk nr 252 stanowi załącznik nr 14 do protokołu.  

 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 10-08/47/47/2015 – załącznik nr 15 do protokołu.   
 
 
     PUNKT 8 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego 
dla Dorosłych Nr 12 przy ul. Elbląskiej 54/64 w Gdańsku – druk nr 253 
 
Druk nr 253 stanowi załącznik nr 16 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
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USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 10-08/48/48/2015 – załącznik nr 17 do protokołu.   
 
 
     PUNKT 9 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 4 z Zespołu Szkół Łączności przy ul. Podwale 
Staromiejskie 51/52 w Gdańsku – druk nr 254 

 
Druk nr 254 stanowi załącznik nr 18 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 10-08/49/49/2015 – załącznik nr 19 do protokołu.   
 
 
     PUNKT 10 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego 
dla Dorosłych Nr 4 przy ul. Podwale Staromiejskie 51/52 w Gdańsku – druk nr 
255 
 
Druk nr 255 stanowi załącznik nr 20 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
 
OPINIA  Nr 10-08/50/50/2015 – załącznik nr 21 do protokołu.   
 
 
     PUNKT 11 
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Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia XVIII Liceum 
Profilowanego  
z Zespołu Szkół Okrętowych i Ogólnokształcących ,,CONRADINUM" przy ul. 
Piramowicza 1/2 w Gdańsku – druk nr 256 z autopoprawką 
 
Druk nr 256 stanowi załącznik nr 22 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały z autopoprawką.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z 
autopoprawką.  
 
OPINIA  Nr 10-08/51/51/2015 – załącznik nr 23 do protokołu.   
 
 
     PUNKT 12 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji XVIII Liceum Profilowanego 
przy ul. Piramowicza 1/2 w Gdańsku – druk nr 257 
 
Druk nr 257 stanowi załącznik nr 24 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały z autopoprawką.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały z 
autopoprawką.  
 
OPINIA  Nr 10-08/52/52/2015 – załącznik nr 25 do protokołu.   
 
 

    PUNKT 13 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej dla Dorosłych Nr 2 z Centrum Kształcenia Zawodowego i 
Ustawicznego Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku  - druk nr 258 
 
Druk nr 258 stanowi załącznik nr 26 do protokołu.  
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Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/53/53/2015 – załącznik nr 27 do protokołu. 
 
 
     PUNKT 14 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej dla Dorosłych Nr 2 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku – 
druk nr 259 
 
Druk nr 259 stanowi załącznik nr 28 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/54/54/2015 – załącznik nr 29 do protokołu. 
 
 
     PUNKT 15 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 9 z Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9 przy ul. 
Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku – druk nr 260 
 
Druk nr 260 stanowi załącznik nr 30 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
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USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/55/55/2015 – załącznik nr 31 do protokołu. 
 
 
     PUNKT 16 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego 
dla Dorosłych Nr 9 przy ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku – druk nr 261 
 
Druk nr 261 stanowi załącznik nr 32 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/56/56/2015 – załącznik nr 33 do protokołu. 
 
 
     PUNKT 17 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia IX Liceum Profilowanego z 
Zespołu Szkół Zawodowych Nr 9 przy ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku –  
druk nr 262 
 
Druk nr 262 stanowi załącznik nr 34 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/57/57/2015 – załącznik nr 35 do protokołu. 
 
 
     PUNKT 18 
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Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji IX Liceum Profilowanego 
przy  
ul. Dąbrowszczaków 35 w Gdańsku – druk nr 263 
Druk nr 263 stanowi załącznik nr 36 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/58/58/2015 – załącznik nr 37 do protokołu. 
 
 
     PUNKT 19 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 
Uzupełniającego dla Dorosłych Nr 5 z Państwowych Szkół Budownictwa przy Al. 
Grunwaldzkiej 238  
w Gdańsku – druk nr 264 
 
Druk nr 264 stanowi załącznik nr 38 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/59/59/2015 – załącznik nr 39 do protokołu. 
 
 
     PUNKT 20 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego 
dla Dorosłych Nr 5 przy Al. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku – druk nr 265 
 
Druk nr 265 stanowi załącznik nr 40 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 



16 
 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/60/60/2015 – załącznik nr 41 do protokołu. 
 
 
     PUNKT 21 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia Technikum 
Uzupełniającego Nr 5 z Państwowych Szkół Budownictwa przy Al. Grunwaldzkiej 
238 w Gdańsku – druk nr 266 

 
Druk nr 266 stanowi załącznik nr 42 do protokołu.  

 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/61/61/2015 – załącznik nr 43 do protokołu. 
 
 
     PUNKT 22 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Technikum Uzupełniającego 
Nr 5 przy Al. Grunwaldzkiej 238 w Gdańsku – druk nr 267 
 
Druk nr 267 stanowi załącznik nr 44 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/62/62/2015 – załącznik nr 45 do protokołu. 
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    PUNKT 23 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie wyłączenia XIV Liceum Profilowanego  
z Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego Nr 2 przy ul. Smoleńskiej 
5/7 w Gdańsku – druk nr 268 
 
Druk nr 268 stanowi załącznik nr 46 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/63/63/2015 – załącznik nr 47 do protokołu. 
 
 
     PUNKT 24 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji XIV Liceum Profilowanego 
przy ul. Smoleńskiej 5/7 w Gdańsku – druk nr 269 
 
Druk nr 269 stanowi załącznik nr 48 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/64/64/2015 – załącznik nr 49 do protokołu. 
 
 
     PUNKT 25 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej dla Dorosłych Nr 1 przy Al. Gen. Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku – 
druk nr 270 
 
Druk nr 270 stanowi załącznik nr 50 do protokołu.  
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Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/65/65/2015 – załącznik nr 51 do protokołu. 
 
 

    PUNKT 26 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie likwidacji I Uzupełniającego Liceum 
Ogólnokształcącego dla Dorosłych przy Al. Gen Józefa Hallera 16/18 w Gdańsku 
– druk nr 271 
 
Druk nr 271 stanowi załącznik nr 52 do protokołu.  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
zreferowała projekt uchwały.  
 
Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 
 
Nie było pytań. Komisja przystąpiła do głosowania nad pozytywnym 
zaopiniowaniem projektu uchwały.  
 
USTALENIA KOMISJI: 
Komisja – jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 
 
OPINIA  Nr 10-08/66/66/2015 – załącznik nr 53 do protokołu. 
 
 

    PUNKT 27 
Ruch kadrowy w oświacie  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Według stanu na 19 maja ze złożonymi arkuszami organizacyjnymi wykazano 83 
nauczycieli, dla których zdefiniowano art. 20 KN. Pełne dane po zakończeniu ruchu 
służbowego i migracji etatów z tytułu: uzupełnienia etatów, urlopach zdrowotnych, 
przejściach na emeryturę będą 1 września 2015 roku.  
 
 
     PUNKT 28 
Rekrutacja do przedszkoli 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
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Jeśli chodzi o 4-latki, to byliśmy zaskoczeni, że nie było zainteresowania rodziców 
w rekrutacji. W związku z tym zablokowaliśmy miejsca dla 3-latków i mamy jeszcze 
sporo miejsc dla 5-latków w szkołach, które prawdopodobnie nie zostaną 
wykorzystane. Liczba miejsc ogółem w szkołach w „zerówkach” 10030, na dzień 
dzisiejszy przyjęliśmy ogółem 7795, kontynuuje 3979, kandydatów przyjętych w 
rekrutacji 3816, mamy 8 wolnych miejsc na dzień dzisiejszy dla 3-latków, 287 dla 
4-latków i 27 dla 5-latków w przedszkolach. Mamy jeszcze wolne miejsca dla 5-
latków w szkołach.  
 
Pani Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
A jeżeli 4-latki z tego nie skorzystają, to wejdzie to do puli ogólnej?  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Tak. Rozmawiamy z rodzicami, którzy indywidualnie do nas dzwonią i w takich 
jednostkowych przypadkach uwalniamy te miejsca. Ale liczymy się z tym, że ten 4-
latek ma prawo zmienić zdanie pod koniec czerwca. W sierpniu będziemy wiedzieli 
dokładnie jak to wygląda.  
 
 
     PUNKT 29 
Doskonalenie i dokształcanie nauczycieli 
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
W listopadzie wszyscy dyrektorzy muszą złożyć zapotrzebowanie na dokształcanie. 
Plan na 2015 zgodnie z procentem od wynagrodzeń wynosi 2 636 024 zł, placówkom 
przekazano na doskonalenie  877 297 zł, do końca maja zostanie przekazana kwota 
na dokształcanie w wysokości 789 000 zł, na kreatywną pedagogikę zaplanowaliśmy 
50 000 zł, dla kadry kierowniczej 280 812 zł, musimy zabezpieczyć również 
metodyków pracujących w OKUNie na kwotę 850 tys. zł.   
 
Pan Piotr Gierszewski – członek komisji  
Czy te 850 tys. to jest zabezpieczenie dla naszych metodyków?  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
To są osoby, które są zatrudnione w OKUNie, oni mogą pracować w szkole, mają 
tam jakąś cząstkę etatu.  
 
Pani Bożena Brauer – Przewodnicząca Międzyzakładowej Komisji Pracowników 
Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność” 
Jaka jest szansa dla tych 83 nauczycieli?  Ile wakatów wykazano w Urzędzie?  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
Byłabym nieuczciwa wobec takiego podania danych bo jest wolnych np. 15 godzin, 
10 godzin, więc najpierw jest kwestia uzupełnienia.  
 
Pani Bożena Brauer – Przewodnicząca Międzyzakładowej Komisji Pracowników 
Oświaty i Wychowania NSZZ „Solidarność” 
Dlaczego tak późno idą pieniądze na dokształcanie?  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
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Chcieliśmy jeszcze to zrobić w tej formule, że dogadamy te formy, na które np. 
dyrektor się godzi, a w moim odczuciu nie powinien się godzić bo w moim odczuciu 
to nie ma nic wspólnego ze szkołą i z podniesieniem jakości. Uważamy, że 
dokształcanie powinno być w gestii miasta, a nie dyrektora. Mam nadzieję, że do 
września nowy regulamin zostanie z państwem uzgodniony i listopadowe 
zapotrzebowania będą w nowej formule.  
 
Pan Piotr Gierszewski – członek komisji  
Czy jest zabezpieczona jakaś kwota na art. 20?  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
„Dwudziestki” się tak naprawdę nie planuje, jedyna rzeczą, która się planuje, to są 
odprawy emerytalne i inne.  
 
Pani Alina Molska – ZNP Gdańsk 
Ile wpłynęło wniosków na podratowanie zdrowia?  
 
Pani Mariola Paluch – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego UM 
W maju trudno mówić o liczbie, w ostatnim czasie wpłynęło ich ok. 200.  
 
 
     PUNKT 30 
Sprawy  bieżące, wolne  wnioski, korespondencja. 
 
Korespondencja: 
- od ZKPiG nr 30 w sprawie konkursu na dyrektora placówki 
 
Komisja ustaliła wysłanie odpowiedzi z informacją, że jako Rada Miasta nie ma 
kompetencji wpływania na konkurs na stanowisko dyrektora placówki, gdyż jest to 
w gestii Prezydenta Miasta.  
 
Sprawy bieżące: 
Przewodnicząca Komisji przypomniała radnym o możliwości wybrania pod swoją 
opiekę szkół startujących w konkursie „Szkoła Społecznie Wrażliwa” 
 
Nie było więcej spraw bieżących i korespondencji. Na tym posiedzenie zakończono. 
Godz. 18:15.  
    
 
      Przewodnicząca Komisji Edukacji 
       Rady Miasta Gdańska 
 
          Dr Żaneta Geryk  
 
 
 
Protokołowała: 
Monika Zawisza, Biuro Rady Miasta Gdańska   


